
Bestyrelsesmøde Lambda 

Sted: Lambda, Mødelokalet, Brogade 3, 5000 Odense C 

Tid: 16-07-2022 kl. 10.00 - 15.00 

Til stede: ENJ, MK, JL, MSN  Afbud: NA, SBP, SA, BD    Udeblevet:  

 

○ Mødeleder: MK/ENJ 

○ Referent: ENJ 

 

 

● Regnskab og økonomi 

○ Halvårsregnskab   

ENJ fremlægger regnskab for det første halve år af 2022, og slår ned på de 

væsentligste forhold. Halvårsregnskabet fremsendes forinden mødet, 

forventeligt fredag aften - der er ikke forberedelsespligt.  

 

Tilskuddet fra Odense Kommune er endnu ikke udbetalt, der har været en længere proces 

omkring at få kontrakten på plads, men vi ved pengene kommer.  

 

Infogruppen er lidt bagud i forhold til budget, men det er stadig en eftervirkning efter corona.  

 

Festerne er over budget. Det skyldes at begge fester, i særdeleshed Pride Afterparty er gået 

bedre end forventet. Festen i Marts lå over 50.000 og Pride afterparty omsatte for 93.000. 

festerne har indtil videre givet et overskud på 66.000 kr.  

 

Baren i Brogade holder et fornuftigt niveau. Den ligger lidt over budget. 

 

Særlige arrangementer dækker over kulturmotion. 

 

Kassedifferencer: lidt høje i baren. Der opstod en snak om at få et kassesystem med 

kortterminal tilsluttet, idet de fleste differencer opstår fordi der modtages betaling uden at 

varerne bliver slået ind på kassen.  

 

Odense Pride: Der var en omsætning i Munke Mose på 25.000 kr. 

 

 

 

○ Prognosebudget  

Gennemgang af budget og tilpasninger på baggrund af den faktiske udvikling, 

herunder forventninger til anskaffelser, forbrug mv. i 2. halvår af 2022. Særligt 

skal indregnes de mange ekstra udgifter som det løbende er blevet besluttet 

der skal bruges.   

 

I forhold til næste års budget havde vi en snak om at afsætte midler til deltagelse i ILGA 

european conference.  

 

Det blev aftalt at afsætte følgende større beløb til brug ASAP:  

 

Opvaskevaskine: 18.000 



Ismaskine: 22.000 

Udskiftning af overvågningskameraer: 10.000 

ny (brugt) computer til spotify i baren: 3.500 

materialer til renovering i kontor + baren: 35.000  

 

 

● Miljøpolitik  

Fastlæggelse af indhold i kommende miljøpolitik for Lambda. Efter at de konkrete 

fokusområder mv. er fastlagt, vil ENJ skrive på et endelig politik.  

 

Følgende konkrete fokusområder blev besluttet: 

-       Anskaffelse af vandfrit urinal 

-        Affaldssortering - både i baren og i lejligheden 

-        Ved vareindkøb prioriteres det at der købes fra primært danske virksomheder i 

stedet for fx kinesiske webbutikker – kortest mulig transport 

-        Ved indkøb af nye ting (inventar, IT-udstyr mv.) prioriteres det at købe ting som er lidt 

dyrere men til gengæld kan holde lidt længere  

-        Køb af ting og inventar må gerne være produceret af genanvendte materialer, fx 

genbrugt plastic 

-        Reducere brugen af engangsemballage 

-        Alle rengøringsmaterialer skal være miljømærket (Svanemærket) – så vidt muligt 

kemifrit for det som ikke kan fås miljømærket 

-        Brug af FSC-certificeret eller Svanemærket papir 

-        Der købes økologiske råvarer på de masseproducerede produkter (fx pasta, ris mv.) 

-        Det skal undersøges om der kan spares strøm ved at slukke for køleskabene i baren 

fra søndag til torsdag 

-        Undersøge muligheden for at skifte til toiletter med dobbeltskyl – særligt økonomien i 

det (anskaffelsespris ctr. vandbesparelse) 

-        Undersøge om vi kan skifte flere af varerne i baren til økologiske varer 

 

 


